



Comment ça marche ? Appliquez directement le crayon sur une peau propre. Pour nettoyer le visage, rincez abondamment à l'eau et au savon en gardant les yeux fermés. Après utilisation remettez le bouchon et gardez les crayons dans un endroit sec à une température inférieure à 25°C. Taillez régulièrement votre crayon pour une application plus facile.

How does it work ? Apply the pencil directly on a clean skin. To wash up the face, rinse thoroughly with soap and water with your eyes closed. After use put the cap back on and keep pencils in a dry place at a temperature below 25°C. Sharpen your pencil for easier application.

30% du total des ingrédients sont issus de l'agriculture Biologique. 100% du total est d'origine naturelle. COSMOS ORGANIC certifiée par Ecocert Greenlife selon le référentiel COSMOS.

30 % of the total ingredients are from organic farming. 100% natural origin of total. COSMOS ORGANIC certified by Ecocert Greenlife according to COSMOS standard.

Précaution d'emploi : Tout produit de maquillage peut entraîner des allergies. Tester au préalable au creux du coude et attendre 60min. Ne pas utiliser à proximité des yeux et ne pas appliquer sur des muqueuses.

Cautions : All cosmetics may cause allergies. Test first by applying inside your elbow and monitor for 60min. Do not use near the eyes and mucous membranes.

Attention ! Petits éléments. Danger d'étouffement. / Warning! Contains small parts. Choking Hazard.

Ingrédients : OCTYLDODECYL STEAROYL STEARATE, COCOS NUCIFERA OIL*, C10-18 TRIGLYCERIDES, COPERNICIA CERIFERA CERA*, SILICA, MICA, HYDROGENATED VEGETABLE OIL, MALTODEXTRIN, POLYGLYCERYL-3 DIISOSTEARATE, TALC, KAOLIN, ORYZANOL, GLYCERYL CAPRYLATE, TOCOPHEROL, TIN OXIDE (+/- CI 75470, CI 77007, CI 77491, CI 77492, CI 77499, CI 77510, CI 77891)

*Ingrédients issus de l'Agriculture Biologique / *Ingredients from organic farming



GT42170

www.grimtout.com

Emballage à conserver pour référence
Keep packaging for reference



Tutos maquillages faciles ici
Easy face paint guide here



Nature
Grim'tout



6 crayons
de maquillage
6 face paint pencils



COSMOS
ORGANIC

Grim'Tout is a registered trademark of OZ International
1088 Rue Marcel Paul, 94500 Champigny sur Marne, FRANCE +33 (0) 1 45 16 78 18
©2022 OZ International. All Rights Reserved. OZ International